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Realizační tým připravující fúzi Krajské nemocnice Liberec a Panochovy nemocnice v Turnově
uskutečnil v posledních třech týdnech několik klíčových jednání a v novém složení zmapoval
situaci tak, aby bylo možné v krátkém čase nastavit podmínky vzájemné spolupráce obou
nemocnic. „Ukázalo se, že jsme původně vycházeli z informací, které nebyly zcela relevantní. Při
jednáních v turnovské nemocnici s tamním vedením jsme našli celou řadu oblastí, ve kterých lze
úspěšně spolupracovat a nalézt úspory tak, aby se nemocnice nepropadaly do ztráty,“ řekl generální
ředitel Krajské nemocnice v Liberci MUDr. Luděk Nečesaný, MBA.

Obě nemocnice mohou ušetřit především v zajištění technického provozu. „Jedná se především o
stravovací provoz, prádelnu a administrativu,“ doplnil MUDr. Luděk Nečesaný, MBA s tím, že
spojení technických provozů s sebou přinese personální optimalizaci v obou nemocnicích.
„Propouštění se nevyhneme ani v liberecké ani v turnovské nemocnici. Naším cílem je vytipovat
kvalitní pracovníky v obou nemocnicích a s nimi i nadále spolupracovat, ať už jsou z liberecké nebo
turnovské nemocnice,“ upřesnil generální ředitel Krajské nemocnice Liberec.

Naproti tomu v medicínské oblasti vidí obě nemocnice možnosti dalšího rozvoje a vzájemného
velmi úzkého propojení a spolupráce. „Fúze nám nabízí velký rozsah medicínského propojení
například v oblasti gynekologického oddělení, traumatologii a chirurgii. Počítáme s tím, že by se
v Pachonově nemocnice začaly provádět i ortopedické operace, na které v současné době nemá
liberecká nemocnice kapacitu, a taktéž v chirurgii“ doplnil jednatel Panochovy nemocnice
v Turnově MUDr. Martin Hrubý. Obě nemocnice navíc nyní jednají o tom, že by se do Panochovy
nemocnice přesunulo z KNL pracoviště soudního lékařství, kde jsou na to prostorové kapacity a
v minulosti zde oddělení fungovalo. „Spolupráci vidíme i v oblasti středního zdravotnického



personálu, neboť turnovská nemocnice má zcela saturován počet vysoce kvalifikovaných a vzdělaných
sester,“ naznačil další možnosti spolupráce Luděk Nečesaný.

Vedení Krajské nemocnice Liberec hodlá předložit souhrnný informativní materiál o budoucím
rozvoji obou nemocnic dozorčí radě KNL, která bude zasedat v úterý 17. září. „Pokud dozorčí
rada KNL jako nejvyšší kontrolní orgán společnosti navržená opatření schválí, budeme o nich
informovat na tiskové konferenci příští týden ve čtvrtek,“ uzavřel Luděk Nečesaný.

 


